使用前请详细阅读本说明书

使用说明书 **USER MANUAL**



H-09 STEREO HIGH FIDELITY MUSIC PLAYER

安全事项

为正确而安全地使用本耳机,请在使用前详细阅

- 1. 请合理控制使用耳机时的音量和时间。
- 2. 请勿在潜在危险环境中使用耳机,以确保安全。 3. 尽量避免在驾驶途中使用耳机聆听音乐,拨打或
- 接听由话、分散注意力造成危险。 4. 请将耳机置于儿童无法接触到的地方,避免儿童
- 使用不当造成危险。
- 5. 在梳洗时应避免耳机进水。以免损害耳机音质或 耳机.
- 6. 应尽量避免持续调高音量,导致你听不到四周的 声音. 如果出现耳鸣或将音量调的过高,请调到 会话音量。
- 7. 如使用耳机时感到明显不适。有刺激感或其它不 良反应立刻停止使用。
- 8. 避免将耳机存储或使用于温度低于-15°C(5°F) 或高于55°C (131°F) 的环境、否则会缩短耳机 或电池寿命。

0

耳机概况

■耳机说明图:

按键+

多功能键

按键一

0

Micro充电接口

技术规格

■蓝牙参数

- 蓝牙版本: Bluetooth V4.0 • 支持协议: A2DP、AVRCP、HSP、HFP、
- •頻 率: 2.400GHz-2.480GHz • 工作范围: 高达10米 (无障碍空间)
- 内置电池: 3.7V/160mAh
- 通话时间:长达15小时(具体时间视使用环境而定)
- 音乐时间:长达14小时(具体时间视使用环境而定) • 待机时间: 长达200小时
- 充电标准: DC5V-500mA 充电时间: 约1.5小时
- ●工作环境: -10至50°C
- 頻率响应: 20Hz-20KHz ■规格
- ●产品净重: 21g
- ●产品尺寸: L109mmxW18mmxH9mm

指示灯

- 配对状态: 红蓝灯交替闪烁
- 配对成功: 蓝灯闪烁7下后熄灭
- 音乐状态: 进入音乐时蓝灯呼吸闪烁3次后熄灭
- 充电状态: 红灯长亮 • 充电完成: 红灯熄灭或蓝灯长亮
- 低电状态: 红灯亮起并伴有提示音

功能特点

- 2. 内置进口清晰MEMS麦克风
- 3. 内置智能振动提示 4. 智能中/英文语音切换
- 5. 智能一拖二功能 6. 智能降噪 CVC6.0

操作描述

- 开机:长按多功能键约2秒开机
- 关机:长按多功能键约3秒关机
- 配对:从按开机起一直长按住多功能键约3秒进入配对状态 (注:此款耳机会在开机后自动进入配对状态,无需再长按)
- 接听/挂断: 在来电状态,单击多功能键实现来电接听与挂断 来电拒接:在来电状态,长按多功能键约2秒放手实现来电
- 拒接,来电时耳机伴有间歇性振动提示
- 末码重拨:在已连接时双击多功能键开启末码重拨 语音接号(需率机支持):双击音量减键可开启手机语音接号 上/下曲:双击音量÷/-实现切款

幕显示耳机电量)

- 音量大/小: 单击或长按音量+/-键实现音量大\小调节
- 通话静音:在通话状态双击音量减健使耳机麦克风进入静音 耳机电量指示:双击音量加键:红灯闪烁一次(振动一次) 为100%电量,红灯闪烁二次(振动二次)为75%电量,红灯 闪烁三次(提动三次)为50%电量,红灯闪烁四次(提动四次) 为25%电量(注:需在未播放音乐时操作,iOS系统可在直接屏

● 语音切换(中/英文): 在耳机已连接和非音乐播放状态。把 多功能键和音量减键同时按下约3-5秒。耳机发出提示音即可 ● 耳机系统复位:耳机在已连接状态,把多功能键、音量加、音

- 量減健同时按下约5秒, 其机发出震动提示即可,
- 重新进配对:同时将音量加、音量減键按往约3秒,耳机即可 重新进行配对, 等待连接
- 按接功能: 耳机开机后将音量+与音量-键双击即可打开与关闭 振动。

蓝牙连接方式

(1) 在关机状态, 长按多功能按键, 直到蓝牙耳机出现红 蓝灯交替闪烁状态, 此时进入配对状态, 等待连接; (2) 开启手机鼓牙功能(或其它蓝牙设备)、并讲搜索或 扫描,此时手机会搜索到附近所有的蓝牙设备,点选搜索 到的耳机名称: JOWAY H-09, 成功配对连接后, 耳机指

示灯转为蓝灯闪动。表示配对连接成功! 此时可以进行手

机电话、听歌了! 温馨提示:

- ① 已经成功配对过的手机。在耳机重新开机后会自动与上一次配对 的手机进行连接, 无缀再次配对!
- ② 部分手机配对连接后,还须手动选择耳机服务功能《手机篮牙连 接界面右边有个按钮。把重面选项打勾即可)。 手机蓝牙版本是2.1
- 或更低时,配对雷输入配对密码(0000)即可连接耳机 ③ 蓝牙耳机的配对时间最长240秒钟, 超出此时间会退出配对状态.
- 如果你仍未配对成功。请重复配对步骤再次连接。 ④ 耳机在未连接(闲置)状态时,若5分钟内无操作会自动关机。

连接二个蓝牙设备

- 一拖二功能(同时连接两个蓝牙设备)
- 、确保耳机已成功连接第一台手机(连接上而未播放音
- 2、将耳机音量加和减键同时按下约3秒放手。此时耳机将 重新进入配对状态(红\蓝灯交替闪烁),启动另一台 手机蓝牙功能,并搜索蓝牙设备,选择JOWAY H-09 耳 机进入配对并连接成功(可参考配对步骤1方法)
- 3. 当第二台手机连接成功后。此时耳机已同时连接两台手 机,进行一拖二功能
- 注: 耳机再次开机时只会自动回连第一台手机,第二个手机只能通过 手机蓝牙界面点选JOWAY H-09后才会连接。

连接电脑的步骤

- 首先下载安装一个通用的蓝牙驱动软件 • 成功安装好后,您的电脑右下角会有一个灰色的
- 小图标题 • 然后插上蓝牙适配器,这时电脑的右下角图标会 变成蓝色圆,注:笔记本电脑有蓝牙功能的则不 需要外接蓝牙适配器,且适配器须用户另行购买
- 右键点击 🛛 , 选择"显示经典界面" • 在蓝牙耳机关机状态,长按多功能键,直到出现 红蓝灯交替闪烁(配对状态),此时耳机已进入被

- •右键点击电脑界面,选择"搜索设备",此时耳 机一定要在配对状态(红/蓝灯交替闪烁),这时电 脑会搜索到附近所有的蓝牙设备
- 双击电脑搜索到的JOWAY H-09蓝牙耳机 ◆右键点击JOWAY H-09并选择"蓝牙高质量音频"
- 输入密码 "0000" (初始密码均为0000) ·到这里、恭喜您、蓝牙耳机已和电脑成功连接。
- 现在可以进行电脑听歌,语音了!

新到昨年声响? 因蓝牙的协议距离是空旷地段,无障碍情况下可以 达到10M,其中人体对蓝牙耳机也 是一种最大的干扰 障碍,为了您的使用效果。我们建议您把耳机戴在手 机的同一边, 以达 到最佳的接收效果。 耳机没声音? x户音: 请确保耳机已启动并完全充电。

请确保耳机是否已与手机连接

事机与耳机连接不上? 请确保耳机已关闭并完全充电。 请确保耳机与手机适当配接。 请确保耳机的蓝牙功能已启动,详细操作请参阅手 机用户使用说明。 请确保耳机在手机10米范围之内,没有任何障碍物。

例如墙壁或其它电子设备。 若以上步骤未能解决问题。请尝试如下操作: 重新把耳机充电

Security Precautions

Security Precautions: In order to have a proper and safety use of the headset, please read this user manual in detail and save it.

■ Be sure to aware the following guidelines when using your headset

- 1. Should adjust Volume and time reasonably when using
- the headset.

 2. Please stop using the headset in potentially hazardous situation to ensure your safety.

 3. Please avoid using headset to listen to music, make or
- receive calls to avoid distraction while driving. 4. Put this product and its accessories somewhere out of the reach of children, to avoid a fatal dander caused by
- 5. Should keep water from entering the headset during Should keep water from entering the headset during grooming, which may cause damage to the sound quality or the headset.
 Should avoid turning the volume so high that you can't hear anything around you. If you feel a tinnitus or the volume is too high, please reduce the volume.
 Stop using the headset if you feel obvious discomfort, intelligence, those other orderes existing.
- irritation or have other adverse reactions. 8. The headset should not be stored or use at temperatures below -15 °C or above 55°C which may shorten headset

Overview of the headset

Technical specification

- Specification

The pairing is successful: Bluetooth is off slow flash 7 times Music Status: Blue light flashes 3 times after breathing Off Charging Status: red light keep flashing ow-power Status: red light turns on with indicate voice

2. The built-in import high definition MEMS microphone

- Support agreement: A2DP, AVRCP, HSP, HFP,
 Frequency: 2.400GHz-2.480GHz
- Frequency: 2.400GHz-2.480GHz
 Connection range: 10 meters (no barrier)
 Talking time: 15hours (80% volume)
 Music time: 14 hours (80% volume)
 Standby time: 200 hours
 Charging standard: Micro USB, DC5V,500-1000mA
 Battery: 3.7V/180mAh

- Charging time: about 1.5 h

- - 4. Intelligent Chinese / English voice switch

Working environment: -10~50°C Frequency of volume: 20Hz-20KHz

Indicator light

Charging Finished: red light turns off, or blue light keep flashing

- - Intelligent one with two functions
 Intelligent Noise Reduction CVC6.0

Operation Description

Product Net Weight:21g Product Dimension: L109

Matching status: red and blue light blinks alternatel

Features

- 3. Built-in intelligent vibrating alert
- - •Turn off: Long press function key 3 seconds . Matching mode: From press the power play has been a long

•Turn on: Long press function key 2 seconds

- Matching mode: From press the power play has been a long and hold the rutilifunction key for about 3 seconds to enter pairing status (Note: The headset automatically enters pairing state in the boot, no need to long press)
 Answerfhang up: Incoming calls, single press the multi-functional button, headset when a call with intermitant vibrating alert
 Repeat did the last no : double press the multi-functional button
 Up / Down song: Double-click +/- realize the song
 Volume up (Smaill press the side button once) . Volume up / small: press the side button once
- Volume big/small: Long press the volume +/- buttons to achieve Volume big/ismall: Long press the volume 4/- buttons to achieve large volume ismall
 Power broadcast: Double-click the volume down button to turn the current power broadcast
 Headphone system reset: Headset connected state, the multifunction key, volume up, volume down key while pressing the headset for about three seconds after the re-Off / boot can

- . Re-enter pairing: while the volume up, volume down key Hold down for about three seconds, then re-enter pairing
- Hold down for about three seconds, the result of the headset, wait for a connection.

 By touch features: headphone volume will increase power and volume down double-click to open and close vibration.

- Bluetooth headset connection 1. Turn on the Bluetooth headphone and make sure it enters into matching status. Then red and blue light blinks alternately
- which shows wait for matched.

 2.Open the user's mobile Bluetooth function and search or scan, which will find all of the closed Bluetooth devices. Then clink the headphone name and enter code 0000.

 After connected successfully, the headphone will turn to blue light blinking which means matched finished. Now you can listen to the phone music and take a phone call.
- Warm Prompt: 1. Mobile already matched will no need to match again, the headphone will automatically match the previous device
- headphone will automatically match the previous device and make connection.

 2. There are some phones after matching connection, they still need to choose headphones service function. If the cell phone blueboth version is 2.1 or higher, when matching, you don't need to pair password (0000).

 3. The maximum of matching time is 240 seconds. If you exceeded such time it will drop out the matching status. If you still can't match superselful, please repeat the above.
- you still can't match successfully, please repeat the above steps to match again.

 4. The headphone will automatically shut down when it being onnection over 5 minutes.

Bluetooth matching steps 2

Matching 2: One with two function(con

- phone(already had the connect memory)
- 3. Open the first mobile phone bluetooth function, click and

Steps of connecting computer

First download a universal driver software.installed successfully , you will have a little gray icon (Bluetooth icon) in the bottom right corner of your computer. Then plug in the Bluetooth adapter, at this time, the gray Bluetooth icon will turn to blue. Note: notebook computer with Bluetooth function does not need external Bluetooth adapter which need to buy

- oth devices at the same time) 1. Ensure the headset has already connected the first mobile
- phone(already had the connect memory)

 2. Please close the bluetooth earphone and restart it waiting
 to the condition of matching connection. Activate another
 mobile phone bluetooth function and searching for bluetoot
 device, select JOWAY 11-09 and matched (as the first
 matching connection method)
- connect the type of JOWAY H-09 which has the connect memory, at this time, JOWAY H-09 already connected with two mobile phones, one with two function.

oces not need external billeticom adapter which need to buy separately. Right click on the (bluetooth icon), select "show the classic interface" When the bluetooth headset turned off, press the multifunctional key long, until red and blue lights flashing (matching), headset has entered the searched state

Right click on the computer interface, select the "search" Right click on the computer interface, select the "search" equipment, the headset must be in pairs (red and blue lights flashing), then the computer will search for all nearby bluetooth devices. Double-click the computer and search for JOWAY H-09 bluetooth headset. Right-click the JOWAY H-09 and select "bluetooth audio high quality", enter the password "0000" (0000) initial passwords. Here, congratulations, bluetooth heads the head proposed this congratulations. headset has been successfully connect with computer, and now can listening to the music and voice chat from computer!

FAQ

- Can hear crackling noise?
 To receive the best audio quality, it is recommended to
- wear your headset on the same side of the body as your mobile phone. 2.Can't hear anything in my headset
- Ensure the headset is turned on and is properly charged.

 -Ensure the headset is properly paired with the mobile phone.

 3.Can't connect my headset with mobile phone? *Ensure your headset is turned off and is properly charged. Ensure the headset is properly paired with the mobile phone.
 Ensure your mobile phone's Bluetooth feature is activated.
 Please refer to your mobile phone user guide for specific.

•Ensure the headset is within 10 meters range of your

mobile phone and there are no obstructions, such as walls or other electronic devices in between.

If the above steps do not solve your problem, please 1) Recharge the headset 2) Turn off the mobile phone and remove the battery for a. while. Then repack battery and turn on again,

3) Start Bluetooth function and delete all of the history records.

4)Re-connect the Bluetooth headset with your mobile phone. Note: Due to different version of Bluetooth, there are sound effects distinguish from connecting distance and listening to

FCC Caution.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- -Reorient or relocate the receiving antenna.
- -Increase the separation between the equipment and receiver.
- -Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- -Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

* RF warning:

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.